
 

 

Referat af bestyrelsesmøde d. 15/01-24 kl. 19.00 
 
Til stede: Vicky, Erika, Helene, Mikkel og Annette 
 
 
1. Referater 
1.1 Godkendelse af referat fra 30. oktober 2023. 

Referatet er godkendt. 
 

2. Afdelingssager. 
2.1 Udskiftning af vinduer. 
Bestyrelsen har modtaget et overslag på udskiftning af vinduer fra AlmenBo til udskiftning af 
vinduer og terrassedøre på knap 12 mio. Modellen kan gennemføres uden huslejestigninger. 
Bestyrelsen godkendte, at Jesper fra Almenbo går videre med sagen. 
 
2.2 Montering af el-stander. 
El-ladestanderen, der er placeret tæt på gårdmandskontoret, er færdigmonteret. Der er plads 
til, at to biler kan lade på en gang. Beboerne skal flytte bilen fra ladepladsen efter opladning.  
 
2.3 Kontakt til afdelingsbestyrelsen. 
Der har været henvendelser til bestyrelsen på facebook om husordensreglerne. Bestyrelsen 
laver et opslag på facebook om, hvordan man kontakter bestyrelsen, og at det er Almenbo, der 
tager stilling til husordensreglementet. Ved hasteforespørgsler må formanden gerne kontaktes 
på telefon eller direkte mail: vej@c.dk. Vicky får lagt sit telefonnummer på hjemmesiden. 
 
2.4 Banko. 
Der har været afholdt banko den 6. december i Fælleshuset. Arrangementet gav et underskud 
på 1.500 kr. 
 
2.4 Spilledag. 
Bestyrelsen arrangerer en spilledag lørdag den 2. marts med start kl. 14. 

 
3. Nyt fra AlmenBo. 
 

3.1 Indflytninger. 
Der har været nyindflytninger pr. 1/12 og 15/12. 
 
3.2 Rejsegilde i Harlev. 
25. januar er der rejsegilde for nybyggeriet i Harlev. Hovedbestyrelsen er inviteret. 

 
4. Evt./Næste møde 
 

4.1. Næste bestyrelsesmøde mandag d. 26. februar 2024 kl. 19.00 
 
4.2 Eventuelt 

• Helene har kontaktet en person vedrørende et eventuelt foredrag om rejse fra Canada 
til Mexico, men endnu ikke hørt tilbage. 

• Helene kontakter gårdmændene for at høre, hvordan det går med en ny løsning til 
plastsortering. 

• Helene bemærkede, at det er blevet meget slemt med hundeefterladenskaber. Hvordan 
får vi folk til at samle op? 

• Helene fortalte, at det stadig går godt med tøjbyttecentralen. 
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